
Zápis č. 2 – Komise pro školství, kulturu a cestovní ruch 

konané dne 12. 2. 2019  

Přítomni: Bc. Pavel Douděra, Mgr. Eva Černá, Bc. Lukáš Toman Paclt, Mgr. Ivan Mezlík 

Omluveni: PhDr. David Michálek, Mgr. Hana Podzimková, Jiří Teper 

Za MÚ Nymburk: Mgr. Markéta Tomčíková, vedoucí OŠKaPP 

Zapsala: Mgr. Tereza Ulrychová 

 

Zahájení Komise pro školství, kulturu a cestovní ruch 

Komisi zahájil její předseda Pavel Douděra v 17:00. Přítomné přivítal. Následně se rozvinula diskuze, 

z které vyplynuly tyto závěry:  

Rada města stanoví absenci, která je ještě akceptovatelná. Pokud bude člen komise chybět více, než je 

povoleno, bude nahrazen jiným členem z dané politické strany.  

Komise žádá radu města o úkoly, které by mohla plnit. 

Rozdělení komise na několik sektorů – školství, kultura. Členové komise by mohli dostávat „domácí 

úkoly“, které by byly řešeny na další komisi.  

Komise by se mohla scházet na různých místech – zařídí OŠKaPP.  

Masopust – apelace na členy komise, aby se zúčastnili průvodu v maskách.  

NKC – ředitelka odvolána nebyla, avšak našly se závažné chyby Ředitelka má radě města předložit 

zprávu o přijatých nápravných opařeních.  

Hřiště RAF – Alena Jeníková – pozvat? 

MAP – pozvat paní Válkovou, Šmejdovou – zařídí OŠKaPP na komisi, která se bude konat v dubnu.  

Komentované prohlídky městem – pokračování, v kostýmech, dětské odpoledne u Starého děkanství 

(propojení s Dětským dnem, Brány památek dokořán, …).  

Turecká věž – expozice stálá (vodárenství), Jindřich Tesař – lepení modelů, staral by se o to celé on 

sám. Komise má za úkol popřemýšlet, jak by se prostor v Turecké věži dal využít.  

Kultivace parku před Kaplí Jana Nepomuckého – řešit po velkých investicích (lávka pře Labe, muzeum). 

Více laviček – požadavek na správu majetku – zařídí Markéta Tomčíková.  

Obraz Jana Nepomuckého – po opravě kaple a jejím zpřístupnění by se obraz zapůjčil do kaple.  

Komise přivítá úkoly od Rady města.  

 

Příští setkání proběhne 4. 3. 2020 v 17:00 před Kaplí sv. Jana Nepomuckého.  

Návštěva památek v rámci další komise.  

Týden před konáním komise bude všem členům zaslán email s připomínkou, kdy a kde se komise 

koná.  

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdil předseda komise Bc. Pavel Douděra. 


